



「內銀港知」系列課程： 碳中和背景下的能源行業 發展趨勢與挑戰

2022年1月12日 (星期三) 下午7:00 – 下午9:00



課程目的

自2020年9月中國提出碳達峰、碳中和的目標和戰略之後，全國上下都積極進行目標制定及政策部署，碳排放權交易制度亦日趨完善。

近年中國**新能源和可再生能源**技術發展迅速，多項技術也日趨成熟。為更高效地實現**碳中和的目標**、使金融行業能更有效地達成「**雙碳目標**」、協助其成為能源行業變革的驅動力，特開設本次課程，希望能夠幫助學員瞭解能源行業如何成為實現「**雙碳目標**」破局之關鍵。

SPEAKER 講師簡介

王先生畢業於中國礦業大學，現任內地股份制商業銀行研究能源行業高級分析師，曾經就職於華泰證券、民生銀行等金融機構。

王先生從事能源行業研究 15 年以上，對煤炭、火電、核電、光伏、風電和儲能等行業及行業內上市公司、發債主體均有深入研究，同時為資產管理公司、公募基金、大中小銀行路演和培訓超過 100 場，所以工作及教學經驗都非常豐富。

課程內容

- **雙碳目標**是引發能源行業變革的驅動力
 - 雙碳目標的實現路徑
 - 各種能源的發展趨勢
- **光伏、風電發電**迎來發展黃金期
 - 裝機增速
 - 未來發展空間及面臨的問題
- **光伏製造端**具備全球競爭力，**風電製造**迎頭趕上
 - 從全球角度看中國光伏、風電製造的產業鏈、競爭格局及技術疊代
- **光伏和風電行業投資策略**

培訓對象

適合所有銀行從業員，尤其從事企業融資行業、商業銀行財富管理業務、債務及股權融資業務的人士。

立即報名

☎ 電郵或親身到本學會報名

教學模式

📺 視像教室 (Zoom)
🗣️ 普通話

早鳥優惠報名日期

📅 2021年12月29日 (星期三)

查詢

☎ (852) 2153 7800

✉ programme@hkib.org

截止報名日期

📅 2022年1月5日 (星期三)



更多課程資訊

費用

早鳥優惠

正價

個人會員

HKD
600

HKD 660

機構會員 職員

HKD
720

HKD 790

非會員

HKD
800

HKD 880



香港銀行學會

The Hong Kong Institute of Bankers

Registration Form

Programme Name: _____ Programme Code: _____

Full Name : _____ Full Name : _____
Mr / Ms (In English as on ID Card) (In Chinese)

Membership No : _____ Organisation: _____

Department : _____ Position : _____

Mobile No : _____ E-mail : _____

HKID No : _____ Mailing Address : _____

A cheque / e-Cheque* made payable to “The Hong Kong Institute of Bankers” (Cheque no. _____)

* For e-Cheque, please state the **programme code** under ‘remarks’ and email together with the **completed enrolment form** to **CDP@hkib.org**

Payment Method Credit Card : VISA Master Amount : HKD _____

Cardholder's Name : _____ Signature : _____

Card No. : _____ Expiry Date : _____ (mm/yy)

Terms and Conditions:

1. All fees paid are non-refundable and non-transferrable.
2. Participants who have settled payments will receive course confirmation by e-mail at least 5 working days prior to the programme date.
3. All payments must be settled before programme commencement.
4. Priority of enrolment will be given on a ‘first-come-first-serve’ basis. HKIB Member will have priority to register if there is limited seating for the programme.
5. HKIB will issue the “Certificate of Attendance” to participants who have complied with the “HKIB Attendance Policy”. The Certificate will be sent to your emails within 15 working days after completion of the programme.
6. We reserve the right to reject an enrolment at any time.
7. We reserve the right to cancel, modify and/or postpone the programme due to unforeseen circumstances.
8. The information given and personal data collected will be used for the purpose of administration and communication by the Institute.
9. For Typhoon or Rainstorm arrangements, please refer to the confirmation e-mail or HKIB’s website (www.hkib.org).